
  
 

Vragen voor vragenhalfuur 
 

Datum: 6 december 2013 
 
Aan wethouder Hans Verbraak van het college van B&W 

Registratienummer: VRU2012/012-12-2012-01 
 

Datum agendering: 12 december 2012 

Steller vragen: Ton Schijvenaars Fractie Nieuwe Democraten  
 

Onderwerp: Informatieverstrekking MAVER 

 
Vragen: 
 
1. Wanneer was u op de hoogte dat Maver geen samenwerkingsovereenkomst wilde aangaan en was 
het mogelijk geweest de raad hierover eerder te informeren?  
  

2. Wat is de achtergrond van uw keuze om geen uitgebreidere toelichting te geven op dit nieuws? 
 

 

Ondertekening, 
Ton Schijvenaars, namens de fractie Nieuwe Democraten 

 



Toelichting:  
In de dagmail van 5 december 2012 bericht wethouder Verbraak via een eenregelige  memo dat Maver 
heeft besloten de intentieovereenkomst aangaande het stadspodium niet om te zetten naar een 
samenwerkingsovereenkomst. Zie bijgaande brief van 4 december 2012. 
 
De wethouder  neemt totaal geen enkele moeite om deze zeer teleurstellende boodschap te voorzien 
van achtergrondinformatie en een verdere toelichting. Tijdens de raadsvergadering van 28 september 
2011 antwoord wethouder Verbraak op vragen van de Nieuwe Democraten dat het 
haalbaarheidsonderzoek zeer serieus is en dat de resultaten begin 2012 beschikbaar komen. 
 
Tijdens de raadsvergadering van 2 november 2011 heeft de wethouder nieuwe vragen van de Nieuwe 
Democraten beantwoord met de toezegging dat in januari 2012 er uitsluitsel zou volgen. 
 
Er volgt evenwel geen uitsluitsel maar slechts een tussentijdse brief van 22 maart 2012 van de 
wethouder met als bijlage een nietszeggende brief van Maver van 14 maart 2012 met de aankondiging 
van een vervolgactie waarvan de Raad niets meer heeft vernomen. 
 
In de commissie Bestuur van 7 juni 2012 doet wethouder Verbraak de volgende harde toezegging t.w. “ 
Wethouder Verbraak zegt dat de intentieovereenkomst met Maver wordt omgebouwd in een 
samenwerkingsovereenkomst. Het RBC-stadion wordt hierin betrokken. Na het zomerreces zal hij de 
samenwerkingsovereenkomst communiceren met de gemeenteraad.”  
 
Hoewel in de wandelgangen al langer het gerucht circuleert dat Maver er geen brood meer inziet en 
volgens onze bronnen de wethouder al veel eerder dan 4 december 2012 hiervan op de hoogte was, 
duurt het tot pakjesavond 2012 dat deze vervelende surprise uit de zak wordt getoverd. 
 
Afgelopen maandag 3 december 2012 was er een breed gedragen gevoel dat Raad en College elkaar 
juist, volledig en tijdig moeten informeren om in gezamenlijkheid het hoofd te bieden aan de crisis. 
Wethouder Verbraak geeft wel op een zeer eigenwijze invulling aan deze nieuwe manier van 
samenwerken. 
 
Het sterke vermoeden is dat wethouder Verbraak er opnieuw bewust voor gekozen heeft om de raad 
rondom Maver onjuist, onvolledig en ontijdig te hebben geïnformeerd.  
 

 


